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Protokół Nr 20 /20 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

 z dnia 21 grudnia 2020 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w 
załączeniu),  Wójt Gminy – J. Gołubowski, Sekretarz Gminy  
– J. Chomczuk, Skarbnik Gminy – B. Masalska. Przewodniczący posiedzenia – S. Stepaniuk powitał 
obecnych i przedstawił porządek obrad posiedzenia do którego nie wniesiono uwag (6 głosów „za”):  

1. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXIV sesję Rady Gminy Narewka. 

2. Wolne wnioski.  

 
Do punktu 1-go.  Rozpatrzenie projektów uchwał na XXIV sesję Rady Gminy Narewka. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) n/w 
projekty uchwał wniesione pod obrady XXIV sesji w dniu 22 grudnia 2020r. (6 głosów „za”) dotyczące 
projektów uchwał w sprawie: 

 

 zmiany zmian w  budżecie Gminy Narewka na rok 2021; 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2020-2030; 

 
Skarbnik Gminy przedstawiła projekty uchwał i omówiła poszczególne zmiany wprowadzane 

do budżetu zawarte w uzasadnieniu do projektu uchwały oraz wyjaśniła, że zmiana WPF na lata 2020-
2030 wynika z wprowadzanych zmian do budżetu. (Projekty w załączeniu). 

 
 
- zmieniająca uchwałę Nr XXIII/131/20 Rady Gminy Narewka z dnia 24 listopada 2020 r. w 

sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Narewka  

i uchwałę Nr XXIII/132/20 Rady Gminy Narewka z dnia 24 listopada 2020 r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i  zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę; 

 

Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że zaproponowane zmiany mają na celu 

obniżenie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Narewka poprzez zmiany związane z odbiorem selektywnych odpadów papieru i szkła  z 

częstotliwości 1 m-ca na jeden raz w miesiącu, a także odbioru odpadów wielkogabarytowych tj. 

zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego, mebli i odpadów wielkogabarytowych, a także 

zużyte opony należy dostarczać bezpośrednio do punktu selektywnego zbierania odpadów 

komunalnych.  W tym miejscu członkowie Komisji podjęli dyskusję w temacie zasadności dostarczania 

odpadów wielkogabarytowych bezpośrednio do PSZOK-u. Wójt wyjaśnił, że w szczególnie 

uzasadnionych przypadkach odpady wielkogabarytowe odbierane będą przez Urząd Gminy. Komisja  

jednogłośnie przy 6 głosach „za” zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały (Projekt w załączeniu). 

- w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik; 



Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że zaproponowane stawki wynikają z 

przeprowadzonego przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów i wynosi 33 zł (dot. § 3) 

miesięcznie od osoby zamieszkującej daną nieruchomość, a przy posiadaniu tzw. kompostownika 

proponuje się stawkę 27 zł (dot. § 5). Komisja w toku prowadzonej dyskusji rozważała temat stawek 

za gospodarowanie odpadami w innych gminach,  ilości odpadów, ceny zaproponowanej przez 

oferenta za odpadów, liczby mieszkańców, ilości złożonych deklaracji, odbierania odpadów z terenu 

gminy. W toku dyskusji Komisja głosowała nad stawkami zaproponowanymi przez poprzednią 

Komisję tj. Komisję Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego:  

- 26 zł /osoba /oraz 24 zł /osoba /miesięcznie przy posiadaniu kompostownika – wynik 

głosowania: 5 za, 1 wstrzymujący się.   

W związku z powyższym Komisja zaopiniowała projekt uchwały ze stawkami 

zaproponowanymi jw.  

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania 

publicznego w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Michałowo 

przez Gminę Narewka; 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały wyjaśniając,  że gmina Narewka planuje 
uruchomić w 2021 r. linię autobusowa na trasie Narewka-Lewkowo Stare – Bondary – Michałowo-
Bondary-Lewkowo Stare-Narewka w ramach środków Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych. 
Podkreślił, że uruchomione mają być dwa kursy autobusowe. Członkowie Komisji jednogłośnie ( 6 
głosów „za”) zaopiniowali przedstawione projekty uchwał. (Projekt w załączeniu). 

 

 rozpatrzenia petycji; 

Sekretarz Gminy - Jan Chomczuk przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że przedmiotem 
petycji jest modernizacja drogi ul. Stoczek, złożonej przez mieszkańców sołectwa Janowo oraz innych 
użytkowników drogi prowadzącej z miejscowości Stoczek w sprawie wykonania drogi asfaltowej lub 
wykonania innego trwałego utwardzenia drogi na odcinku pomiędzy miejscowością Stoczek a ulicą 
Białowieską w Narewce. Wyjaśnił, że uchwała uzupełniona została o precyzyjny zapis, że możliwość 
realizacji petycji uzależniona jest od posiadanych środków finansowych. Członkowie Komisji ( 6 
głosów „za”) zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. (Projekt w załączeniu).  

 

 rozpatrzenia petycji; 

Sekretarz Gminy - Jan Chomczuk przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że przedmiotem 
petycji jest współudział gminy Narewka  w finansowaniu przebudowy drogi powiatowej Nr 1640 B na 
odcinku od miejscowości Krzywiec – Krynica, I etap o długości 2,8 km. Wyjaśnił, że petycja była 
przedmiotem obrad Komisji Skarg…, która wypracowała opinię w której uznaje petycję za zasadną. W 
toku dyskusji Komisja podejmowała temat stanu technicznego dróg gminnych, powiatowych oraz 
wojewódzkiej na terenie gminy. Członkowie Komisji ( 6 głosów „za”) zaopiniowali przedstawiony 
projekt uchwały. (Projekt w załączeniu).  

 



 przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Organizacja Turystyczna "Region Puszczy 

Białowieskiej"; 

Sekretarz Gminy - Jan Chomczuk przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że przystąpienie do 
organizacji zwiększy promocję gminy Narewka. Członkowie Komisji ( 6 głosów „za”) zaopiniowali 
przedstawiony projekt uchwały. (Projekt w załączeniu).  

 

 zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka; 

 uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Narewka na 2021 rok; 

 

Inspektor – B. Niewiadomska-Golonko przedstawiła projekty uchwał zawierające olany pracy 

poszczególnych komisji oraz rady gminy na 2021 rok. Członkowie Komisji dyskusji nie podejmowali i 

jednogłośnie (6 głosów „za”)  pozytywnie zaopiniowali przedstawione projekty uchwał.  

 uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Narewka na lata 2021-2030; 

 uchwalenia budżetu Gminy Narewka na rok 2021; 

 

Skarbnik Gminy – B. Masalska  przedstawiła projekty uchwał w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Narewka na rok 2020 oraz uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030. 
Szczegółowo przedstawiła plan dochodów i wydatków na 2020 rok w podziale na poszczególne 
działy, a także załącznik inwestycji planowanych na 2020 rok. Wyjaśniła, że dochody na 2021 rok 
zaplanowane zostały w wysokości 21 773 213,- zł oraz wydatki w kwocie 22 570 049,22 zł przy 
uwzględnieniu zaproponowanej  Autopoprawki Wójta Gminy z dnia  20 listopada 2020 r. 
Jednocześnie poinformowała o otrzymaniu pozytywnych opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 
dotyczących przedmiotowych projektów uchwał. (W załączeniu) Następnie członkowie komisji w 
głosowaniu – 6 głosów „za” zaopiniowali przedstawiony projekt uchwały. (Projekt w załączeniu).  
 

Do punktu – 2-go. Wolne wnioski. 

 

W wolnych wnioskach podejmowano temat korzystania z placów zabaw, stanu drogi nr 687  

i jej naprawy, odkrzaczania dróg gminnych i powiatowych, oświetlenia przy ul. Ogrodowej w 

Narewce, usunięcia wierzby w Babiej Górze, funkcjonowania OEE w Siemianówce, budowie lamp 

oświetleniowych na Osowe. Wójt Gminy w toku dyskusji wyjaśnił, że wnioski realizowane są na 

bieżąco, planowane są do realizacji w budżecie na 2021 rok.  

Wobec braku innych spraw posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodniczący Komisji 
  

    Sławomir Stepaniuk 


